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Protokół Nr XXIX/2021 

z XXIX sesji Rady Gminy Krzemieniewo 

z dnia 18 października 2021 roku 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Obrady XXIX sesji Rady Gminy w Krzemieniewie odbyły się 18 października 2021 r.  

o godzinie 1400 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Krzemieniewo. 

Otwarcia obrad dokonał Pan Mirosław Krysztofiak Przewodniczący Rady Gminy Krzemieniewo, który 

serdecznie powitał obecnych radnych, oraz zaproszonych gości: Pana Radosława Sobeckiego- Wójta 

Gminy Krzemieniewo, Panią Joannę Nowacką – Zastępcę Wójta Gminy Krzemieniewo, Panią Dorotę 

Andrzejewską- Skarbnika Gminy, przedstawicieli Rady Powiatu Leszczyńskiego, dyrektorów szkół, 

oraz przedstawicieli Związku Nauczycielstwa Polskiego oraz obecnych sołtysów (listy obecności 

stanowią zał. nr 1- 3 do niniejszego protokołu). 

Następnie Przewodniczący przypomniał o obowiązujących przepisach RODO oraz o tym,  

że sesje są nagrywane, a ich transmisja dostępna jest w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 

urzędu gminy. Przypomniał również o konieczności używania mikrofonów. 

Przewodniczący - Mirosław Krysztofiak na podstawie listy obecności poinformował,  

że na ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 15 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, powitanie wszystkich zgromadzonych. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie międzysesyjnym.  

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Krzemieniewo. (druk nr 227) 

6. Przedstawienie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Krzemieniewo w roku 

szkolnym 2020/2021 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krzemieniewo na rok 2021 

(druk nr 228) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Krzemieniewo na lata 2021- 2025 (druk nr 229) 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na rok 2022. (druk nr 230) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości (druk nr 231) 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych na rok 2022  

(druk nr 232) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od środków transportowych (druk nr 233) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w miejscowości Bojanice, gmina Krzemieniewo, w granicach 

określonych w załączniku graficznym. (druk nr 234) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

Stary Belęcin stanowiącej własność Gminy Krzemieniewo (druk nr 235) 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i komunikaty. 

17. Zakończenie 

Ad 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z XXVIII Sesji Rady Gminy Krzemieniewo został 

przesłany wszystkim Radnym na skrzynki poczty elektronicznej oraz był udostępniony  

w Biurze Rady. 

Przewodniczący zapytał radnych, czy mają jakieś uwagi co do przedłożonego protokołu.  

Ponieważ uwag nie wniesiono, Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem protokołu nr XXVIII/2021 głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Protokół nr XXVIII/2021 z dnia 13 września 2021 r. został przyjęty jednogłośnie. 

Ad 3. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Na początku Wójt – Radosław Sobecki powitał wszystkich zgromadzonych. Następnie została 

wyświetlona prezentacja, przedstawiająca sprawozdanie międzysesyjne za okres  

od 14 września 2021 roku do 17 października 2021 roku (prezentacja stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu). Każdy ze slajdów został krótko omówiony. 

Prezentacja została podzielona na cztery tematy: 1. Inwestycje, 2. Kultura,  

3. Sprawy różne, 4. Ważne tematy. Rozpoczęto od omówienia kwestii inwestycyjnych. Wójt nadmienił, 

że trwa postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na przebudowę ul. Zielonej  

w Krzemieniewie. Dodał, że jest to inwestycja, na którą oczekuje wielu mieszkańców. Radni zostali 

poinformowani, że wpłynęło pięć ofert, a najkorzystniejszą ofertę złożyła firma INFRA KOM  

z Kościana na kwotę ponad 2 mln złotych, jednakże posiadała ona braki formalne, w związku z czym 

została odrzucona. W stosunku do pozostałych ofert toczy się postępowanie o wyłonienie wykonawcy. 

Wójt dodał, że planowane zakończenie inwestycji, nastąpi po roku od podpisania umowy  
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z odpowiednim wykonawcą. Umowę planuje się podpisać do końca października 2021 r. Wójt dodał, 

że toczy się również postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na budowę placów zabaw,  

w trzech miejscowościach gminy. Wójt przypomniał, iż na poprzedniej sesji również wspominał  

o prowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w tym zakresie,  

w wyniku, którego uzyskano oszczędności, tak więc postanowiono o kolejnym, by place zabaw były jak 

najlepiej doposażone. W ramach tej inwestycji oferty złożyły cztery firmy. Najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma Apis Sp. z o.o. z Jarosławia. Inwestycja ma zostać wykonana do końca roku bieżącego. 

Przeprowadzono również zapytanie ofertowe dotyczące wymiany opraw parkowych na terenie gminy, 

tj.  w Brylewie, w Drobninie jak i w Oporowie. Wójt nadmienił, że warto inwestować w przedsięwzięcia, 

które w przyszłości przyczynią się do oszczędności. Kolejno poinformował, że trzy firmy złożyły oferty, 

najkorzystniejszą ofertę przedstawiła firma: Projektowanie Kosztorysowanie Wykonawstwo 

Elektryczne-  Szymon Rzepecki z Garzyna, na kwotę prawie 35 tysięcy złotych. Następnie dodał, 

uzupełniono oświetlenie w Starym Belęcinie, w związku z czym postawiono 3 słupy elektryczne wraz 

z oprawami. Koszt inwestycji wyniósł ok. 25 tysięcy złotych. O tę inwestycję wnioskowała Sołtys Wsi, 

która jednocześnie pełni mandat radnej.  Kolejno dodał, że trwają prace związane z remontem ścieżki 

pieszo-rowerowej w miejscowości Hersztupowo, które rozpoczęto w roku ubiegłym. Zadanie zostało 

sfinansowane ze środków własnych gminy. W tym roku prace realizowane są przez Generalną Dyrekcję 

Dróg Krajowych i Autostrad. W dalszej części Wójt przeszedł do omówienia tematu Kultury. 

Przypomniał, że 19 września odbyła się III Edycja Rajdu Krzemko. W rywalizacji udział wzięło 13 ekip. 

Jednocześnie zaprosił do wzięcia udziału w następnej edycji. 8 października miała miejsce inauguracja 

kolejnego roku akademickiego Uniwersytetu III Wieku działającej w Krzemieniewie. Wójt 

poinformował, że studenci mieli okazję wysłuchać wykładu o miłości, jak również obejrzeć spektakl 

przygotowany przez uczniów Szkoły Podstawowej z Pawłowic. W trakcie omawiania spraw różnych, 

Wójt poinformował, że na terenie gminy mamy kolejną stulatkę, której ponownie złożył moc życzeń. 

Na terenie gminy odbyły się również dwa wydarzenia, podczas których była możliwość zaszczepienia 

się przeciw COVID-19. Jedno z nich zorganizowane zostało przez Koło Gospodyń Wiejskich z 

Pawłowic jak i Starego i Nowego Belęcina. W ramach tych wydarzeń zaczepiono w sumie 93 osoby. 

Wójt przeszedł do ostatniej części sprawozdania, tj. do spraw ważnych. W tej części poinformował, że 

Afrykański Pomór Świń się rozwija, w związku z czym Wojewoda Wielkopolski wydał zarządzenie 

wyznaczające strefy zagrożone oraz zapowietrzone. W strefie zagrożonej znalazły się miejscowości z 

gminy Krzemieniewo, tj. Pawłowice, Kociugi, Lubonia, Oporowo, Oporówko, Mierzejewo, Drobnin 

oraz Garzyn. W związku z czym na okres 30 dni zostaje zakazane przemieszczanie zwierząt. Wójt 

wyraził opinię, iż sytuacja jest bardzo trudna. Dodał, że zostało wystosowane pismo do Ministerstwa 

Rolnictwa, z prośbą o podjęcie przez Rząd działań polegających na zwiększeniu ilości podmiotów 

skupujących ze strefy czerwonej, pod którym podpisał się również Starosta Leszczyński jak również 

Burmistrz Miasta i Gminy Rydzyna. Wspomniał również, że w chwili obecnej rolnik nie może sprzedać 

wyprodukowanego tucznika, w związku z czym należy podjąć działania. Wójt wyraził zmartwienie, że 
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niektórzy gospodarze albo zbankrutują, albo będą zmuszeni do likwidacji swoich gospodarstw. Na tym 

Wójt zakończył swoje sprawozdanie międzysesyjne.  

Ad 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie została przedłożona żadna interpelacja ani zapytanie ze strony Radnych, w związku z czym 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Krzemieniewo. (druk nr 227) 

Przewodniczący poprosił Wójta o przedstawienie projektu uchwały. Wójt wyjaśnił, że uwzględniając 

prośby środowiska nauczycieli, jak również biorąc pod uwagę, iż pewne zapisy obowiązującego 

Regulaminu dotyczącego zasad wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach   

i szkołach prowadzonych przez Gminę Krzemieniewo stały się nieaktualne przystąpiono do prac 

związanych z przygotowaniem nowego regulaminu. W związku z powyższym w dniu 19 stycznia 2021 

roku, w celu uzgodnienia do Prezesa Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego 

w Krzemieniewie został wysłany projekt Regulaminu. Na prośbę członków zarządu oddziału ZNP w 

Krzemieniewie doszło do spotkania w dniu 02 marca 2021 r., w którym uczestniczył Wójt Gminy 

Krzemieniewo wraz z Zastępcą Wójta, Przewodniczący Rady Gminy Krzemieniewo, Przewodniczący 

Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej oraz Prezes Oddziału ZNP w Krzemieniewie wraz z 

trzema członkami zarządu. Nad zapisami projektu Regulaminu w dniu 12 marca 2021 r.  radni oraz Wójt 

Gminy Krzemieniewo dyskutowali na wspólnym posiedzeniu Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy 

Społecznej oraz Komisji Rewizyjnej.  W dniu 15 marca 2021 r.  do Urzędu Gminy Krzemieniewo 

wpłynął projekt Regulaminu z naniesionymi uwagami Zarządu Oddziału ZNP w Krzemieniewie. 

Przedstawione propozycje omawiano podczas wspólnego posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty  

i Pomocy Społecznej oraz Komisji Rewizyjnej dnia 23 kwietnia 2021 r. Na prośbę związku 

zawodowego w dniu 05 maja 2021 r. doszło do kolejnego spotkania, podczas którego dyskutowano nad 

propozycjami zmian przedstawionych przez ZNP. Oprócz przedstawicieli związku zawodowego 

zrzeszającego nauczycieli w spotkaniu uczestniczyli Wójt Gminy Krzemieniewo i Przewodniczący 

Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej, który wypowiadał się w imieniu całej Rady Gminy. 

Wójt nadmienił, iż przedstawiony projekt uchwały, został uzgadniany z ZNP. Uzgodnienia trwały 

przeszło pół roku. Podczas uzgodnień propozycje zostały przedstawione przez ZNP jak przez Urząd. 

Nie wszystkie propozycje ZNP zostały zaakceptowane. Wójt wyraził zdanie, że proces ten wniósł 

również wiele cennych uwag, które zostały zapisane w regulaminie. W dniu 25 maja 2021 r. doszło do 

spotkania pomiędzy przedstawicielami związku zawodowego zrzeszającego nauczycieli w gminie 

Krzemieniewo a członkami Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej oraz członkami Komisji 

Rewizyjnej. Uwzględniając powyższe podjęcie uchwały należy uznać za zasadne. Następnie został 

odczytany projekt uchwały.  
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Kolejno Przewodniczący poinformował, że 13 października 2021 r wpłynęło pismo od Pani Przez ZNP, 

w którym między innymi prosi o udzielenie głosu podczas sesji w sprawie Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli. Pismo stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Przewodniczący udzielił głosu  

Pani Monice Piotrowiak-Kaczmarek - Prezes Oddziału Nauczycielstwa Polskiego w Lesznie. Pani 

Prezes wypowiedziała się w kwestii regulaminu wynagradzania nauczycieli, który to ma zostać poddany 

pod głosowanie na dzisiejszej sesji. Pani Prezes wyjaśniła, że ze względu na potrzebę zmiany zapisów 

regulaminu, zainicjowano spotkanie z Wójtem Gminy Krzemieniewo dnia 2 czerwca 2020 r. a następnie 

zorganizowano kolejne spotkania, aby „ w sposób bardziej sformalizowany” uzgodnić zapisy  

w regulaminie, w celu ich dostosowania do „obecnych realiów”. Pani Kierownik wyraziła zdanie,  

że te „realia” są zupełnie inne od tych, które decydowały o funkcjonowaniu Oświaty przed „tzw. 

pandemią”, stąd potrzeba zmiany którą nauczyciele rozumieją i, którą zainicjowali. Pani Prezes 

poinformowała, że podczas spotkania z Wójtem i Radnymi z Komisji Kultury Oświaty i Pomocy 

Społecznej, w której poddano pod dyskusję zapisy regulaminu, strony miały odmienne propozycje co 

do zapisów. Jednakże dążono do tego, by nie wykraczać poza literę prawa. Pani Prezes w dalszej części 

swojej wypowiedzi, nadmieniła, iż akty prawa miejscowego należy uchwalać zgodnie, i w granicach 

upoważnień zawartych w ustawie jaką w tym przypadku jest ustawa - Karta Nauczyciela. Następnie 

powała się na zapis art. 30 ust. 6 wspomnianej Karty Nauczyciela, jednocześnie go odczytując. Kolejno 

zwróciła się do Rady, informując, że reprezentuje osoby pracujące w placówkach oświatowych 

działających na ternie gminy. Pani Prezes wyraziła stanowisko, że omawiany projekt uchwały wraz z 

jego załącznikiem ogranicza i częściowo pozbawia uprawnień zagwarantowanych prawem i 

jednocześnie ma negatywny wpływ na wynagrodzenie. Uważa również, że zapisy w projekcie 

regulaminu są nieprecyzyjne. Pani Prezes dodała, że nie wszystkie propozycje zainicjowane przez ZNP 

zostały uwzględnione w projekcie regulaminu. Następnie wymieniła zapisy regulaminu, wraz z ich 

wyjaśnieniem, w których ZNP proponowało zmiany, które nie zostały uwzględnione. Uważa, ze należy 

wykreślić §11 ust.1 pkt 9 regulaminu, gdyż zapis ten został usunięty z obiegu prawnego. Kolejno 

wniosła o zmianę zapisu §14 ust. 1 regulaminu, poprzez wykreślenie słowa „zrealizowane godziny 

ponadwymiarowe”. Następnie o wykreślenie poszczególnych zdań z §14 pkt 4, §4 ust. 2, §5 ust.2, §9 

ust.5, §12 ust. 2 , §14 ust. 2 odczytując ich treść. Pani Prezes powiedziała, iż oczekuje się, że Rada 

weźmie pod uwagę opinię ZNP. Następnie oddano głos Panu Adamskiemu. Pan Adamski dodał, że 

chodzi również o to, by do regulaminu dodać zapis, który stanowiłby o uzasadnianiu przyznawania 

dodatku motywacyjnego, który otrzymują nauczyciele lub chociaż otrzymania na piśmie wyjaśnień, 

które uzasadniałby przyznania go w takiej, a nie innej wysokości. Zarząd ZNP uznał również, że 

regulamin nie został uzgodniony z ZNP. Dodatkowo brak jest zapisów, które regulowałyby sposób 

wynagradzania nauczycieli w czasie pandemii. Przewodniczący oddał głos radnym. Jako pierwszy głos 

zabrał Radny Piotr Majchrzak zapytał o to, czy projekt regulaminu został uzgodniony z radcą prawnym 

Gminy, dodając, że z informacji, które posiada to tak. Wójt odpowiedział, że tak już na pierwszym 

spotkaniu uczestniczył radca prawny zatrudniony w Urzędzie Gminy. Radny Piotr Majchrzak zapytał, 
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czy w związku z tym radca wystawił opinię pozytywną o projekcie regulaminu. Wójt odpowiedział, że 

tak, w przeciwnym razie projekt nie został by wprowadzony do porządku obrad. Następnie głos zabrał 

Radny Tomasz Adamczak odniósł się do słów, że dodatek motywacyjny stanowi czynnik 

korupcjogenny i poprosił dyrektorów szkół o komentarz w tej sprawie. Głos zabrała Pani Irena Grobelna 

– Dyrektor Zespołu Szkół w Garzynie. Pani Irena Grobelna wyraziła zdanie, że każdy z dyrektorów 

pragnie posiadać regulamin, który motywowałby nauczycieli do efektywnej pracy, gdyż efektywna 

praca nauczycieli wpływa na wyniki dyrektora. Odpowiadając na pytanie radnego Pani Irena Grobelna 

wyraziła zdziwienie zadanym przez Radnego pytaniem, i odpowiadając dodała, że wszystkim zależy na 

tym by nauczyciele posiadali zaufanie do dyrektorów i na odwrót, gdyż „wspólny front” jest to 

fundamentem efektywnej pracy i idącym za nią efektów. Radny Tomasz Adamczak podziękował za 

wypowiedź Pani Dyrektor, dodając, że zdziwiło go określnie użyte przez Pana Adamskiego. Następnie 

Radny Tomasz Adamczak powiedział, ze nad projektem regulaminu dyskutowano wielokrotnie i uważa, 

że należy przejść do głosowania. 

Przewodniczący zapytał radnych czy mają jeszcze pytania albo uwagi. 

Uwag i pytań nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXIX/227/2021 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 18 października 2021 roku, 

w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 

prowadzonych przez Gminę Krzemieniewo została jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

Ad 6. Przedstawienie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Krzemieniewo w 

roku szkolnym 2020/2021 

Przewodniczący poprosił Wójta o przedstawienie informacji oświatowej. Wójt na wstępie 

poinformował o podstawie prawnej w związku, z którą informację się sporządza, a następnie przeszedł 

do omówienia, po krótce wybranych zagadnień. Wójt skupił się na stanie organizacji wskazując na 

liczbę placówek oświatowych oraz ilość uczniów w każdej z nich. Następnie przeszedł do omówienia 

bazy sportowej podając ilość boisk sportowych należących do szkół. Wójt również skupił się na 

najważniejszych pracach remontowych przeprowadzonych w placówkach wymieniając szkoły  

i zakres prac. W roku 2020/2021 zostało przeprowadzonych wiele prac remontowych w placówkach 

oświatowych. Szkoły wyposażone są również w monitoring wizyjny. Kolejno przeszedł do omówienia 

działu poświęconego kadrom i doskonaleniu zawodowym. Nadmieniono również, że informacja ta 

zawiera szczegółowy opis wszelkich działań jakie były podejmowane w poszczególnych placówkach. 

Wójt dodał, że rok 2020/2021 to również rok pandemii, który nie pozwolił na organizację wielu 



Strona 7 z 14 
 

wydarzeń, jednakże to co można było zorganizować zostało zrealizowane. Na koniec dodał, że wszelkie 

spektakle tworzone przez uczniów szkół, są na wysokim poziomie. Zachęcono również do lektury 

omawianej informacji, gdyż stanowi ona obszerny opis działalności szkół. Przewodniczący 

podziękował Wójtowi za przedstawienie informacji i zapytał, czy dyrektorzy chcieliby zabrać głos przed 

przerwą. Głos zabrała Pani dyrektor Mirosława Graf, która podziękowała Wójtowi jak i Radzie Gminy 

Krzemieniewo, za to, że zawsze dostrzegają potrzeby szkół i działają, w związku z czym placówki 

wyglądają bardzo dobrze. Podziękowała również za wykonywanie prac remontowych, na które szkół 

nie byłoby stać. Udzielono głosu Wójtowi, który dodał w kwestii uzupełnienia informacji, że w roku 

2020 finansowanie zadań oświatowych stanowiło ponad 31% wydatków ogólnych budżetu, co daje 

kwotę pond 14 mln złotych.  

Natomiast w roku 2021 planuje się wydać ponad 16 mln złotych.  

Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę od 14:55-15:05. 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Krzemieniewo na rok 2021 

(druk nr 228) 

Przewodniczący poprosił Panią Dorotę Andrzejewską – Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały. Pani Skarbnik poinformowała, że rozpocznie od przedstawienia uzasadnienia do projektu 

uchwały, które wskaże nie tylko zmiany zaproponowane w projekcie uchwały, ale również je wyjaśni. 

Uzasadnienie do projektu uchwały zostało odczytane. Następnie zapytała, czy są jakieś kwestie, które 

należy wyjaśnić. Pytanie zostało ponowione przez Przewodniczącego.  Głos zabrała Radna Henryka 

Przybylska prosząc o wyjaśnienia kwoty dotyczącej kwestii usuwania wyrobów zawierających azbest  

na terenie Gminy Krzemieniewo. Pani Skarbnik wyjaśniła, że kwota się nie zmienia, środki 

przeznaczone na to zadanie zostają, jednakże zmienia się zapis w planie. Nowy zapis obejmować będzie 

dwa paragrafy, tj. udzielanie dotacji oraz zakup usług, by móc zapłacić firmie, która będzie zbierać  

te wyroby. Następnie głos zabrał Radny Piotr Majchrzak, który prosił o podanie zakresu prac w związku 

z przebudową dróg Krzemieniewo – Brylewo. Wójt wyjaśnił, że jest to nowe zadanie, które proponuje 

się radnym, w związku ze złożonymi wnioskami w ramach Projektu Polski Ład. Środki, o których mowa 

tj. 50 tysięcy złotych są kwotą niezbędną do rozpoczęcia prac, czyli na wykonanie niezbędnych 

projektów czy map. Nadmieniono również, że może dojść do sytuacji, w której nie otrzyma się środków 

z programu Polski Ład, jednakże, jeżeli otrzymano by te środki, to zgodnie z zasadą „zaprojektuj-

wybuduj” w ciągu pół roku należałoby wyłonić wykonawcę do wykonania prac, a czas ten jest za krótki 

na przegotowanie odpowiedniej dokumentacji. W związku z powyższym odczytano projekt uchwały. 

Radny Piotr Majchrzak podsumowując powiedział, że zarezerwowanie tej kwoty daje większe szanse 

na otrzymanie środków z programu. Wójt odpowiedział, że tak. Radny z zadowoleniem przyjął 

wyjaśnienia. Swój głos zabrał również Radny Michał Michalski prosząc o informacje w zakresie 

zwiększenia planu dotacji dla Gminnego Centrum Kultury i zwiększenia planu wydatków bieżących na 

utrzymanie obiektów sportowych. Wójt odpowiedział, że kwota na dotację dla GCK, jest wynikiem 
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prośby Pani Dyrektor, w związku z prowadzonymi pracami remontowymi w budynku Gminnego 

Centrum Kultury w Krzemieniewie. Kwota ta ma pokryć prace związane z wymianą okien,  

z malowaniem ścian, itp. Dodano również, że przedsięwzięcie realizowane jest przez Panią Dyrektor 

Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie. W kwestii wydatków bieżących na utrzymanie obiektów 

sportowych, Pani Skarbnik wyjaśniła, że kwota 5 tysięcy ma na celu zabezpieczenia planu do końca 

roku, w związku z zakupem środków czystości i innych materiałów niezbędnych do utrzymania 

Orlików. Pani Skarbnik dodała, że wymieniona kwota ta nie jest przeznaczona na konkretne zadanie. 

Jest to kwota, która pozwoli na nieprzekroczenie planowanych limitów na tym paragrafie. Radny 

podziękował za wyjaśnienia, a następnie wyraził pozytywną opinię, o prowadzonych remontach 

budynku Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie.  

Przewodniczący zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi lub pytania. 

Uwag i pytań nie wniesiono. Odczytano projekt uchwały. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXIX/228/2021 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 18 października 2021 roku, 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krzemieniewo na rok 2021 została jednogłośnie 

przyjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Krzemieniewo na lata 2021-2025. (druk nr 229) 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. Pani Skarbnik odczytała 

numer projektu uchwały oraz podała jego podstawę prawną. Następnie odczytała treść paragrafu 

pierwszego wyjaśniając, że załącznik nr 1 do omawianego projektu uchwały stanowi przepływy 

finansowe i wskazuje na poszczególne jego składniki. Skarbnik nadmieniła, że dokonuje się zmian w 

załączniku nr 1, po to by była ona spójna z podjętą uchwałą w sprawie zmian do budżetu. Następnie 

wyjaśniła, że w załączniku nr 2 tj. w wykazie przedsięwzięć wieloletnich dokonuje się jednej zmiany w 

zakresie przedsięwzięcia termomodernizacji budynku Zespołu Szkół w Garzynie. Tych zmian dokonuje 

się by również uzyskać spójność z zapisami podjętej uchwały budżetowej. 

Przewodniczący zapytał, czy radni wnoszą pytania bądź uwagi co do przedstawionego projektu 

uchwały.  

Uwag i pytań nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXIX/229/2021 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 18 października 2021 roku, 

w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Krzemieniewo na lata  

2021-2025 została jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na rok 2022. (druk nr 230) 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. Pani Skarbnik podała 

numer projektu uchwały, a następnie wyjaśniła, że kwestie podatkowe zostały szczegółowo omówione 

podczas poszczególnych posiedzeń komisji, na których radni wraz z władzami gminy mieli okazję 

przedyskutować wszelkie kwestie. Dla wyjaśnienia dodała, że proponuje się podniesienie podatku od 

nieruchomości o 3,6 %, w pozycjach, które nie osiągnęły maksymalnej granicy stawki. Następnie 

odczytano projekt uchwały. Przewodniczący zapytał, czy radni wnoszą pytania bądź uwagi co do 

przedstawionego projektu uchwały. Następnie odczytano projekt uchwały. Przewodniczący zapytał, czy 

radni wnoszą pytania bądź uwagi co do przedstawionego projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXIX/230/2021 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 18 października 2021 roku, 

w sprawie stawek podatku od nieruchomości została jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 9 

do niniejszego protokołu. 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości (druk nr 231) 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. Pani Skarbnik rozpoczęła 

od odczytania projektu uchwały. Następnie wyjaśniono, że projekt tej uchwały również został 

szczegółowo omówiony podczas posiedzeń poszczególnych komisji. Kolejno odczytano uzasadnienie 

do projektu uchwały. Przewodniczący zapytał, czy radni wnoszą pytania bądź uwagi co do 

przedstawionego projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie wniesiono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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Uchwała Nr XXIX/231/2021 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 18 października 2021 roku, 

w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości została jednogłośnie przyjęta i stanowi  

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych na rok 2022 

(druk nr 232) 

Przewodniczący ponownie poprosił Panią Skarbnik o zabranie głosu i przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Skarbnik poinformowała, że projekt uchwały nr 232 w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych był również tematem obrad poszczególnych posiedzeń komisji, podczas których projekt 

uchwały został omówiony szczegółowo. Dla przypomnienia dodano, że proponuje się wzrost stawek 

podatku od środków transportowych o 3,6 %. Stawki zostały zaokrąglone do pełnych złotych. Kolejno 

wyjaśniono, że wzrost ten nie dotyczy opodatkowania od przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem 

silnikowym posiadają dopuszczalną masę całkowitą od 7 ton i poniżej 12 ton w tym przypadku 

proponuje się wzrost podatku o 5 %. Przyczyny takiej propozycji zostały omówione podczas posiedzeń 

poszczególnych komisji. Pani Skarbnik poprosiła o możliwość nieodczytywania projektu uchwały ze 

względu na jego konstrukcję, dodając, że projekty uchwał zostały wcześniej przesłane. Radni nie wnieśli 

sprzeciwu. Następnie Przewodniczący zapytał, czy radni wnoszą jakieś pytania do projektu uchwały. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXIX/232/2021 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 18 października 2021 roku,  

w sprawie stawek podatku od środków transportowych została przyjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od środków transportowych  

(druk nr 233) 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. Pani Skarbnik nadmieniła, 

że od 2018 roku obowiązywała uchwała, która zwalniała z podatku od środków transportowych 

autobusy służących do przewozów szkolnych. Kolejno wyjaśniła, że uchwała ta powinna zostać 

wygaszona w roku 2020, w związku z czym przedstawia się przedmiotowy projekt uchwały. Następnie 
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odczytano projekt uchwały. Po odczytaniu projektu uchwały Pani Skarbnik dodała, że niestety nie 

można podjąć uchwały z mocą wsteczna, jednakże od stycznia 2022 roku nie będzie zwolnień z podatku 

od środków transportowych nawet dla autobusów służących do przewozów szkolnych.   

Następnie Przewodniczący zapytał, czy radni wnoszą jakieś pytania do projektu uchwały. Pytań i uwag 

nie wniesiono. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXIX/233/2021 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 18 października 2021 roku,  

w sprawie zwolnień z podatku od środków transportowych została przyjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w miejscowości Bojanice, gmina Krzemieniewo, w granicach określonych  

w załączniku graficznym. (druk nr 234) 

Przewodniczący poprosił Panią Joannę Nowacką o przedstawienie projektu uchwały. Pani Joanna 

wyjaśniła, że podstawą prawną opracowania projektu planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości Bojanice jest Uchwała rady Gminy Krzemieniewo z dnia 21 października 2019 roku. 

Następnie dodała, że plany te przygotowywane są przez długi czas, niemniej jednak wyraziła zdanie,  

że przygotowywanie planów zagospodarowania przestrzennego dla gminy Krzemieniewo zbliża się ku 

końcowi. Kolejno poinformowała, że omawiany projekt uchwały stanowi miejscowy planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Bojanice. Na etapie prac nad planami brano pod 

uwagę dwie działki tj. nr 377 i 333/2, jednakże w dalszym etapie odstąpiono od działki nr 377 została 

odrzucona, gdyż celem opracowania planu dla tej działki jest przekształcenie terenów leśnych i upraw 

polowych na teren przeznaczony pod eksploatację kopalin. Celem opracowania projektu planu dla 

działki nr 333/2 jest przekształcenie terenu eksploatacji kopalin na teren usług sportu i zieleni 

urządzonej, czyli pod rozwój terenów rekreacyjno-wypoczynkowych. Kolejno dodała, że plan został 

sporządzony zgodnie z literą prawa, został ogłoszony w prasie lokalnej jak również zostało wywieszone 

obwieszczenie na tablicy ogłoszeń, a także projekt został przedłożony odpowiednim instytucjom i 

organom w celu uzyskania opinii. Projekt planu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko uzyskał 

pozytywne opinie właściwych organów. Uwagi i zalecenia zawarte w opiniach i uzgodnieniach zostały 

wprowadzone w formie niezbędnych uzupełnień do projektu planu. Pani Joanna poprosiła o możliwość 

nieodczytywania projektu uchwały ze względu na jego obszerność dodając, że radni projekt otrzymali 
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z wyprzedzeniem, dzięki czemu mogli zapoznać się z jego treścią. Radni nie wnieśli sprzeciwu. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy radni wnoszą jakieś pytania do projektu uchwały. Pytań i uwag 

nie wniesiono. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXIX/234/2021 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 18 października 2021 roku,  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych  

w miejscowości Bojanice, gmina Krzemieniewo, w granicach określonych w załączniku 

graficznym została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w obrębie Stary Belęcin stanowiącej własność Gminy Krzemieniewo (druk nr 235) 

Przewodniczący poprosił Panią Joannę Nowacką o przedstawienie projektu uchwały. Pani Joanna 

wyjaśniła, że godnie ustawą o gospodarce nieruchomościami, nieruchomości mogą być przedmiotem 

obrotu. W szczególności nieruchomości mogą być przedmiotem sprzedaży. Przedmiotem niniejszej 

uchwały jest nieruchomość stanowiąca własność Gminy Krzemieniewo położona w obrębie Stary 

Belęcin. W 2021 r. wpłynął wniosek mieszkańca Gminy zainteresowanego nabyciem przedmiotowej 

działki nr 23 położonej w Starym Belęcinie. W związku ze zgłoszonym zainteresowaniem nabycia 

działki stosowne jest podjęcie przedmiotowej uchwały. Następnie odczytano projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał, czy radni wnoszą jakieś pytania do projektu uchwały. Pytań i uwag nie 

wniesiono. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXIX/235/2021 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 18 października 2021 roku, w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Stary Belęcin 

stanowiącej własność Gminy Krzemieniewo została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14 

do niniejszego protokołu. 

Ad 15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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Ponieważ żadna interpelacja i zapytanie nie wpłynęło, Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

obrad. 

Ad 16. Wolne wnioski i komunikaty. 

Przewodniczący oddał głos Wójtowi Gminy. Wójt podał informację odnośnie złożonych oświadczeń 

majątkowych za rok 2020. Nadmienił, że wszystkie osoby, które były zobligowane do złożenia 

oświadczenia majątkowego uczyniło to w wyznaczonym terminie ustawowym. W maju 2021 roku, 

oświadczenia zostały wysłane do Urzędu Skarbowego w Lesznie i w Gostyniu zgodnie z miejscem 

przynależności do Urzędu Skarbowego. Dnia 30 lipca 2021 roku wpłynęło pismo do Urzędu od 

Naczelnika Urzędu Skarbowego, że po dokonaniu analizy oświadczeń majątkowych stwierdzono 

nieprawidłowości w przypadku 4 osób. Osoby, wobec których stwierdzono nieprawidłowości zostały 

poinformowane. Następnie osoby te złożyły korekty oświadczeń, które zostały przesłane do 

odpowiedniego Urzędu Skarbowego. Następnie Przewodniczący przedstawił Informację dotyczącą 

analizy oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Krzemieniewo za rok 2020. Informacja stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. Kolejno głos zabrała Radna Bernadeta Busz, prosząc w 

imieniu mieszkańców Bojanic, by miejscowość Bojanice nie została pominięta przy składaniu 

wniosków w związku z naborem do programu „Polski Ład”. Wójt odpowiedział, że omawiana kwestia 

jest mu znana. Poinformował, że został uruchomiony program, który miał na celu wsparcie 

miejscowości PPGR. Zostały z Urzędu złożone trzy wnioski, które bezpośrednio dotyczyły 

miejscowości Bojanice. Jeden z wniosków został przyjęty, w związku z czym postanawia się 

kontynuować prace związane z budową ciągu pieszo-rowerowego od Bojanic w kierunku Belęcina.  

Na tę inwestycję gmina uzyskała dofinansowanie w wysokości 300 tysięcy złotych. Trwa 

przygotowywanie dokumentacji. Po uzyskaniu pozwolenia na budowę zostanie ogłoszony przetarg. 

Wójt nadmienił, że miejscowości PPGR jest więcej na terenie gminy Krzemieniewo, i każda z tych 

miejscowości czeka. W kwestii budowania sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Bojanice, Wójt 

wyraził opinię, że w chwili obecnej budowa ta nie przyniosła by pożądanych efektów, gdyż miejscowość 

Bojanice znajduje się poza aglomeracją. W związku z czym ścieki nie mogą wpłynąć do oczyszczalni 

w Lubonii. Następnie Wójt dodał, że proponuje odczekać z podjęciem decyzji o budowie omawianej 

sieci. Jeżeli chodzi o sieć gazyfikacyjną, Wójt wyraził zdanie, iż to nie Gmina jest głównym 

wnioskodawcą tego projektu, i że sieci gazyfikacyjne powinny być budowane przez odpowiednie 

podmioty. Podsumowując uznał, że wniosek ten nie jest możliwy do realizacji. Wójt poinformował, że 

w chwili obecnej prowadzony jest program, który wspiera rodziny byłych pracowników firm PPGR 

poprzez zakup sprzętu komputerowego, tak więc mieszkańcy z miejscowości Bojanice również mogą 

wnioskować o zakup sprzętu komputerowego dla dzieci, których rodzice lub dziadkowie pracowali w 

byłych PGR. Głosu udzielono również Pani Irenie Grobelnej Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu 

Leszczyńskiego, która zabrała głos jako nauczycielka gminy Krzemieniewo, która wyraziła smutek ze 

względu na brak porozumienia w trakcie uzgodnień do regulaminu wynagradzania nauczycieli na 
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terenie gminy, pomimo wielu odbytych spotkań. Odniosła się również do kwestii tego, czy regulamin 

został omawiany z radcą prawnym gminy. Powiedziała, że regulamin był uzgadniany z radcą prawnym 

gminy, jednakże Związki Nauczycielstwa Polskiego również mając swoich radców, z którymi również 

uzgadniano projekt regulaminu. Pani Irena Grobelna, wyraziła zdanie, że społeczeństwo padło ofiarą 

„ogólnopolskiego bałaganu zwanego różną interpretacją przepisów”, w związku z czym ma miejsce 

zaistniała sytuacja. Kolejno zwróciła się do zgromadzonych, by nie wierzyć w medialne informacje 

dotyczące wynagrodzeń nauczycieli. Swoją wypowiedź dopełniła, również zdaniem, że nie liczy komuś 

pieniędzy, które ktoś zarabia, że szanuje się pracę innych, w związku z czym prosi również o szacunek 

dla kadry nauczycielskiej szkół i przedszkoli. Przewodniczący zwrócił się do Pani Ireny Grobelnej 

nadmieniając, iż rozmowy i uzgodnienia w związku z regulaminem były liczne i trwały długo. 

Wspomniał również, że dzisiejszy dzień nie jest odpowiednim do dyskusji i zmian zapisu w regulaminie, 

w związku z czym Uchwała została przyjęta zgodnie z przedstawionym projektem. W kwestii 

regulaminu wypowiedział się również Wójt, który podsumował, że projekt omawianego regulaminu 

podlega uzgodnieniu, co wynika z ustawy, i cały proces uzgodnień został przeprowadzony. Odbyły się 

spotkania z przedstawicielami ZNP, Radni poddawali również regulamin pod dyskusję podczas swoich 

posiedzeń. Jak wcześniej wspomniał, niektóre uwagi były bardzo cenne i zostały wzięte pod uwagę. 

Wójt wyraził również zdanie, że regulamin nie jest wadliwy, jednakże rozumie sytuacje. 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Ad 17. Zakończenie.  

Więcej uwag i pytań nie wniesiono, a porządek obrad został w pełni zrealizowany, w związku z czym 

Przewodniczący podziękował wszystkim zgromadzonym za uczestnictwo, i tym samym zakończył 

obrady XXIX Sesji Rady Gminy Krzemieniewo. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:       Przewodniczący: 

 

 

 


